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Referat af afdelingsmøde på Vejlby Kollegiet 
 
Mødet afholdtes onsdag den 17.04.2024 kl. 20 i kollegiets fællesrum. 
 
Fra bestyrelsen deltog Ninna, Kasper, Lotte, Philip og Simon. 
 
Der var fremmødt 7 beboere. 
 
Der var den 14.03.2024 udsendt/omdelt følgende dagsorden til kollegiets beboere: 
 

1. Mødet starter 
2. Året der er gået 
3. Vi godkender budgettet 
4. Nye forslag 
5. Valg til afdelingsbestyrelsen (Hvis kollegiet har besluttet at valg finder sted om efteråret, slettes dette punkt, 

medmindre der er behov for at supplere op i bestyrelsen) 
6. Evt. 

1. Mødet starter 
Forpersonen bød velkommen. 
Bestyrelsen foreslog Ninna som dirigent og Simon som referent. Begge blev valgt. 

2. Året der er gået 
Forpersonen fortalte om årets gang og nævnte bl.a.  

- Vi har holdt fester 
- Vi har holdt nogle fællesspisninger 
- VI har fået nye vaskemaskiner, (Der kigges på prisen for tørretumbler) 
- Vores internet er hurtigere 

 

3. Vi godkender budgettet 
Budgettet var lagt på kollegiets hjemmeside og huslejevarslet er eller bliver udsendt pr. mail til 
alle beboere. 
 
Budgettet blev gennemgået af Ninna og følgende blev bl.a. fremhævet: 

- Huslejestigning, pga. øget omkostninger til el, vand varme. 
 
Budgettet blev godkendt enstemmigt / der var 7 stemmer for og 0 imod. 

4. Indkomne forslag 
- Der var ingen forslag 

5. Valg til bestyrelsen 
- Vi søger nye suppleanter: 

o Erik Pagh Pedersen deltager som suppleant 
o Asmus Peter Hedegaard deltager som suppleant 
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6. Evt.  
- Bestyrelsen har fået lov til at købe service som skal bruges til fællesspisning osv. 
- Fornyelse af gangene 

o Der skal besluttes hvilke billeder der skal udskiftes. 
o Der males nok efter at køkkenerne er blevet udskiftet på værelserne. 

- Vi vil gerne indrette haven anderledes. 
o Der skal brainstormes en dag for at finde på nye tiltag. 
o Vi tænker at lave en arbejdsdag på kollegiet hvor vi kan rydde lidt op i haven. 

- Bestyrelsen har fået køleskabe som kan holde drikkevare kolde, og opbevaring ift. Fæl-
lesspisning. 

- Tyveri på kollegiet: 
o Der indhentes tilbud på hvad overvågning / chip til vaskerum, i håb om at stoppe 

problemet. 
 

Forpersonen takkede for et godt møde. 
 
Mødet sluttede kl. 20:31 
Referent: Simon 
 
 
 


